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Tack för interpellationen Ann-Kristin och Henrik. 
 
Jag går diriekt på svaren till era frågor. 
 
1. Nej. Jag ser det mer som en utmaning. 
   Allt inom en organisation är inte penningfokuserat. Vi behöver även 
   se över vår organiasation och möjligheter till att arbeta smartare. 
 
2. Vi är i sittande stund i full gång med att se över schemaläggningar, 
   möjlighet till tekniska hjälpmedel i mening att förhöja servicen för våra 
   behövande. Inom detta arbete ser vi det som en naturlig del att se över  
   personalsituationen.Nämnden har även förbättrat utförarnas möjlighet till 
   ersättning för utförd tid på följande sätt inför 2018. 
   A.Timpriset för avlösning, ledsagningoch boendestöd höjdes till samma nivå 
   som lägsta ersättningen för hemtjänsten. Priset blev detsamma som inom  
   socialnämnden för samma typ av insats. 
   B. Även ersättningen för kring och stanntid på öarna höjdes. 
 
3. Om det är så att ytterligare medel efter åtgärder erfordras, blir svaret JA. 
   Men som jag sagt tidigare: Svaret blir inte "Bara mera pengar" 
 
4. Ja en ständigt pågående fråga. 
 
 
 
   Jan Dolk 
   Kristdemokraterna 


